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Lena-Karin Lifvenhjelm 

Susanne Ackum 

Martin Kinnunen 

 Annelie Karlsson 

Hans Birger Ekström 

Hans Hoff 

 Mattias Karlsson 

Jonas Jacobsson Gjörtler 

Emma Lennartsson 

Mats Odell  

 

 Mathias Tegnér  

Malin Löfsjögård 

Linda Lindberg 

 Ali Esbati 

 Katarina Brännström 

Ulf Holm 

Hanne Clivemo 

  

Erik Thedéen, § 6 - 12 

Anna Breman, § 6 - 12 

Per Jansson, § 6 - 12 

 Aino Bunge, § 6 - 12 

 Anna Seim, § 6 - 12   

 

Eva Julin 

Eva Forssell 

Ingela Erneholm 

Susanna Grufman, § 6 - 12 

Maria Brittenstam, § 6 

Anders Kvist, § 7 

Lena Strömberg, § 7 

Maria Kangas, § 9 

Robin Ahlén, § 10 c 

Maria Johansson, § 10 c 
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Ragnar Olofsson, § 10 d 

Christina Wejshammar, § 10 d 

Joakim Pettersson, § 10 e 

Robert Sirkka, § 10 e 

 

   

§1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande förklarade sammanträdet öppnat. 

§2 Godkännande av dagordning 

Efter föreslagen ändring från ordförande om att  § 5 och § 6 skulle byta plats, 

godkändes den föreslagna dagordningen. 

§3 Justering av protokoll 

Protokollet från sammanträdet den 14 juni 2024 justerades. 

§4 Sidouppdrag direktionsledamot 

Eva Julin, stabsavdelningen, berättade att Aino Bunge anmält att hon tillfrågats 

om att vara styrelseledamot för Institutet för Internationell Ekonomi vid 

Stockholms Universitet. 

Fullmäktige beslutade i enlighet med beslutsförslaget, protokollsbilaga A, att Aino 

Bunges anmälda uppdrag är förenligt med hennes uppdrag som ledamot av 

Riksbankens direktion. Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

§5 Ändringar av fullmäktiges verksamhetsordning 

Eva Forssell, stabsavdelningen, föredrog föreslagna ändringar i 

Verksamhetsordningen. Fullmäktige beslutade att senarelägga eventuella 

ändringar till ett annat möte. 

§6 Ändringar av Etiska regler för fullmäktige och 
direktionsledamöter 

Eva Forssell, stabsavdelningen, föredrog de ändringarna som föreslogs med 

anledning direktionens beslut om ändring av de etiska reglerna för medarbetare, 

samt övriga ändringar. Fullmäktige beslutade att fastställa Etiska regler för 

fullmäktige- och direktionsledamöter i enlighet med beslutsförslaget, med tillägg 
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av ett förtydligande för fullmäktiges ledamöter angående de rekommendationer 

som gäller för dem som får insyn i den penningpolitiska beslutsprocessen. 

Protokollsbilaga B.  

§7 Information om direktionens yttrande om promemorian 
Nya förutsättningar för Riksbankens finansiering 

Anders Kvist, avdelningen för finansiell stabilitet, informerade om direktionens 

yttrande över promemorian som direktionen beslutar om den 18 september 

2024. 

§8 Fullmäktiges yttrande om promemorian Nya 
förutsättningar för Riksbankens finansiering 

Eva Forssell, stabsavdelningen, berättade om fullmäktiges yttrande över 

promemorian. Fullmäktige beslutade i enlighet med förslag till yttrande, 

protokollsbilaga C. 

Det noterades att yttrandet ska expedieras samtidigt med direktionens yttrande 

över samma promemoria. 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad. 

§9 Samråd om framställningen Medgivande för Riksbanken 
att ge kredit till IMF 

Maria Kangas, avdelningen för finansiell stabilitet, föredrog framställningen, i 

vilken det föreslås att riksdagen ska medge att Riksbanken dels förlänger Sveriges 

åtagande i IMF:s lånearrangemang NAB med ytterligare fem år från och med den 

1 januari 2026, dels får ingå ett bilateralt avtal med IMF om en kredit på 3,2 

miljarder SDR. 

Fullmäktige hade inte några synpunkter på att direktionen skickar den föreslagna 

framställningen till riksdagen. 

§10 Direktionens rapporter 

a) Erik Thedéen, riksbankschef, informerade om aktuella frågor på Riksbanken. 

b) Anna Seim, vice riksbankschef, presenterade det penningpolitiska beslutet i 

juni och i augusti. 

c) Robin Ahlén, avdelningen för marknader, gjorde en marknadsuppdatering. 

d) Ragnar Olofsson, avdelningen för betalningar, informerade om Riksbankens 

inlaga till Kontantutredningen. 
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e) Joakim Pettersson, avdelningen för intern styrning och verksamhetsstöd, 

berättade om status och tidplan för renoveringen av Riksbankshuset. 

§11 Övrigt 

Eva Julin, stabsavdelningen, föreslog tillvägagångssätt för att tillse att ledamöter i 

god tid kan erhålla möteshandlingar vars innehåll är klassificerade som ”känsliga” 

eller ”mycket känsliga” via bud eller alternativt sätt. Fullmäktige godkände den 

föreslagna hanteringen. 

§12 Sammanträdet avslutas 

Sammanträdet avslutades. 

 

 

 

Vid protokollet 

Ingela Erneholm 

Justeras 

Tomas Eneroth

 


